

Radiostyrt for Norges Motorsportforbund

Protokoll fra Styremøte 3/2025 - Styremøte Seksjonen RSM

Sted: Digitalt møte
Dato: 15. april 2025, 20:00
Deltakere: anna søgnesand (styrets leder), Elise Therese Lauvli Aslaksen (styrets nestleder), Vincent Rüger (styremedlem), Marte Gjemble (varamedlem), Henning Stavnhaugen (observatør), Ronny Myhre (observatør) og Simen Kampen Høglie
Deltok ikke: Marius Akerholt (varamedlem)
Møteleder: anna søgnesand

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et digitalt møte.

Sak 1 Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

Sak 2 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte - Beslutning

Protokoll fra forrige styremøte har blitt signert og publisert tidligere

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

Sak 3 SR RSM og NMR RSM 2025 - Beslutning

Denne saken har blitt sendt ut på e-postbehandling hos styret 25. mars 2025. Den ble enstemmig vedtatt på e-post innen 31. mars 2025, med følgende forslag til vedtak:

Det ble fattet følgende vedtak:

Nasjonalt Motorsportreglement RSM 2025 og Spesialreglement RSM 2025 vedtas med de endringer som er foreslått. Dato for iverksettelse settes til 1. april 2025.

Sak 4 Dokumenter til seksjonsårsmøtet i Radiostyrt Motorsport - Beslutning

Fortsatt noen småting som mangler, men dette avtales at gjøres klart i løpet av en ukes tid.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret gir seksjonsstyreleder fullmakt til å fullføre de utkastene som foreligger slik at årsmøtepapirene til Seksjonsårsmøtet blir ferdig.

Sak 5 NC 3 Valdres - Beslutning

Har vært ytret ønske om at NC 3 skal være for både EL og Fuel. Klubben har ikke vært i kontakt med seksjonen selv og denne forespørselen kommer i ettertid av terminlisten.

Det ble fattet følgende vedtak:

Seksjonen bør beholde terminlista som den er, klubben må være tidligere ute og gå direkte til grenansvarlig eller seksjon.

Sak 6 Grenansvarlige - Beslutning

Seksjonsstyreleder har hatt møter med potensielle grenansvarlige i 1:10 buggy i forkant av møtet tirsdag. I dette møtet har Karl Edvard Gran og Robert Skar takket ja til å bli grenansvarlig, der Karl Edvard Gran blir grenansvarlig med Robert Skar som hjelper.

Det er vanskelig å finne grenansvarlig i den største grenen, El Onroad. Ønsker å sjekke opp andre muligheter for å finne dette, og det kan bli aktuelt at konsekvensen blir mer drastisk om grenen ikke finner en grenansvarlig. Det jobbes med å få på plass et møte i denne grenen etter påske.

Det ble fattet følgende vedtak:

Seksjonsstyret innstiller på at Karl Edvard Gran, Grenland Modellbilkubb, blir grenansvarlig 1:10 Offroad.

Sak 7 Seksjonens tepper - Beslutning

Seksjonsstyret har i dag både ETS og EOS tepper. Seksjonen ser at det er vanskelig for klubbene med både økonomi og frakt mellom klubbene. Seksjonen skal i utgangspunktet ikke eie noe utstyr, dette er blitt gjort litt som forbruksvare. Det er enda litt verdi i teppene og seksjonen bør selge de og la den kapitalen gå bredden og miljøet til gode.

Det ble fattet følgende vedtak:

Klubbene får informasjon om at teppene skal selges med minstepris og budrunde på gitt dato. Dette vil gi alle en rettferdig mulighet for å by på teppene. Foreslår at man gir tilbudet til NMF klubber og at eventuell interesse utenfra holdes unna.

Sak 8 Nettvett og møtetvett - Diskusjon

Man opplever stadig inngripen fra engasjerte medlemmer i sosiale medier. Tanken og tråden starter med god intensjon men det går ofte over i større diskusjoner som eskalerer og som igjen er veldig negativt for sporten vår. Dette kan innimellom også skje på møter.

Seksjonsstyret vil se på muligheter for å finne på forebyggende tiltak på dette slik at man kan hindre denne type eskaleringer og negativ ordskifte når det skal diskuteres saklig.

Sak 9 Endring av dato Norgescup runde 1 i 1/10 Offroad - Beslutning

Sak innsendt fra Bastian Andreassen i Agder Modellbilklubb:

I år kjøres det to løp på leire, hvor det ble vedtatt tidlig at det skal være enhetsdekk på leireløpene (Hotrace). Det er usikkert om Hotrace greier å produsere nok dekk før NorgesCup #1 (3.Mai). Det er 7+ år siden sist det ble arrangert 1/10 løp på leire, så det finnes ikke andre typer leiredekk som kan kjøpes i Norge. Det er påpekt at EM 1/8 Nitro i Portugal starter tirsdag 1. juli 2025 og at det kræsjes med EM 1:10 Track i Nederland.

Det ble fattet følgende vedtak:

Dato på Norgescup runde 1 i 1/10 Offroad endres til 28-29. juni 2025.

Sak 10 Deltagelse til seksjonsårsmøte for Grenansvarlige - Beslutning

Iht. NMFs lov § 24 pkt (5) så kan Seksjonsstyret beslutte at andre kan møte med tale- og forslagsrett på seksjonsårsmøtet. Seksjonens Grenansvarlige er sentrale i utførelsen av seksjonens aktiviteter og vil kunne være viktige bidragsytere i seksjonsårsmøtet. Det foreslås at disse inviteres til seksjonsårsmøtet med forslags- og talerett.

Det ble fattet følgende vedtak:

Med hjemmel i NMFs lov § 24, pkt (5) gis Grenansvarlige adgang med tale- og forslagsrett i seksjonsårsmøtet for RSM.

Sak 11 Orienteringssaker - Informasjon

- a) Seksjonsstyret legger frem en kort muntlig rapport fra møtet med klubbene 8. april 2025 og at det skriftlig referatet blir publisert lagt ut når alt er klart.
- b) Administrasjonen informerer

Sak 12 Eventuelt - Informasjon

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

15. april 2025



anna søgnesand



Elise Therese Lauvli Aslaksen



V. Rüger

Vincent Rüger

